
Man er obs på strømforbruget i  

Dagli’Brugsen 

 

Men som Sussi siger, så er der ikke så meget at gøre i en 

fødevarebutik. For kølediskene skal jo holde de rette temperaturer.  

Så man arbejder efter princippet  ” mange bække små kan gøre en 

stor å” . F,eks  blev  de elektriske insektfangere slukket så snart 

det var muligt. Ekstra kølediske til tilbud , bliver også nøje 

overvejet osv. 


